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6-11-2018 (18-37) Motie M-10 van GBO, VVD, CDA
en D66 over intensivering handhaving.

PHR R. Latta punt 1.
E. v Gool punt.2
+3

1) in de in 2019 op te stellen nieuwe Nota Integrale Veiligheid concreet aan te geven op
welke manieren het college de subjectieve en objectieve veiligheid verder wilt versterken
en daarbij een aantal alternatieven aan te geven;
2) In de nieuw Nota Integrale Veiligheid concreet aan te geven hoeveel fte’s   er nodig zijn
om in brede zin de veiligheid te handhaven resp. te versterken, waarbij ook moet worden
gedacht om het aantal overtredingen een halt toe te roepen en bij de Kadernota 2020 te
duiden hoeveel extra middelen hiervoor nodig zijn;
3) Te bezien of voorafgaand aan de nieuwe Nota Integrale Veiligheid de handhaving al kan
worden versterkt en de raad daartoe middels een memo in het eerste kwartaal 2019 te
informeren.

Q2 2020 2/6 status
gevraagd

GBO: wat is de status? Punt 1 wordt in Q1 2020 naar de raad
gestuurd. Punt 2 en 3 op zijn vroegst in Q2 2020. De nieuwe
nota IV is niet de plek waarbij het aantal fte's betreffende
handhaving een plek zal gaan krijgen.  Dit wordt in 2020 door
de teammanager waaronder handhaving valt, opgepakt .

2-7-2019 Motie over inspraak en participatiebeleid PHR E. Haanraadts Dringt er bij het college op aan:
• Haast te maken met de herijking en actualisatie van het participatiebeleid;
• Hierbij ook de eisen van de nieuwe omgevingswet te betrekken
• Met inwoners en de gemeenteraad op korte termijn in gesprek te gaan over:
-  de wijze waarop participatie van en voorlichting aan onze inwoners het beste vorm kan
krijgen;
- hoe de regels omtrent participatie in de toekomst actueel gehouden kunnen worden

Q2 2020  2/6 status
gevraagd

Vraag : GroenLinks, GBO en GL dienden in, raadsbreed
aangenomen, verzoekt het college haast te maken met het
participatiebeleid. Laatste actie was ons inziens rapport
Rekenkamercommissie op 20082019. 7 januari 2020 vindt er
een politieke avond met de raad plaats waarbij er input voor
de visie wordt opgehaald.  2/6 dit wordt meegenomen bij de
visie die volgende week in college zit en in september
vastgesteld wordt door de raad.

1-10-2019 19-36) Motie PvdA en D66 over gelijke
stagevergoeding voor iedereen.

PHR J.Strijbosch Draagt het college op om:
De stagevergoeding voor álle stagiaires op € 250 per maand vast te stellen (uitgaande van
een 36-urige werkweek);

Q2 2020 ja Deze is afgerond door middel van het B&W-advies d.d. 17 april
2020. Deze is behandeld en goedgekeurd in de B&W-
vergadering van 28 april 2020.
Hierin is opgenomen bij voorstel 3 dat ook de Raad wordt
geïnformeerd.
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7-11-2017 Motie M3 over Wanmolen Zetten WH E. Stegenga ·        De Raad voor 1 januari 2018 te informeren over de plannen
m.b.t.de  Wanmolen
·        Bij het uitwerken van de plannen nadrukkelijk rekening te
houden met de aanbevelingen van ZOZ en de Dorpsraad
·        Bij de uitwerking van deze visie voor maatschappelijke
voorzieningen maximaal 3 scenario’s te hanteren namelijk:
1.     Nieuwbouw op de locatie van de Wanmolen met behoud van
alle huidige maatschappelijke functies, inclusief recreatieve
binnensport en bewegingsonderwijs.                             2.     Als
scenario 1 met uitzondering van de recreatieve binnensport. Deze
binnensport activiteiten verplaatsen naar het HPC.            ·
Duidelijkheid te geven over het verdere proces en de wijze
waarop de Raad wordt geïnformeerd
3.      Huidige locatie afstoten en nieuwbouw van een minimale
voorziening voor bewegingsonderwijs. Nieuw te bouwen
sportzaal bij HPC en sociaal culturele functies in andere locaties
onderbrengen.               ·         Een definitief besluit nog voor maart
2018 aan de Raad voor te leggen

Q2 2020 2/6 status
gevraagd

Raad is
betrokken in
proces en heeft
een scenario
aangenomen

PvdA:  Informatiememo betekent niet dat er duidelijkheid is over scenario. De motie
vroeg twee dingen:
1. De Raad voor 1 januari 2018 te informeren over de plannen m.b.t.de  Wanmolen
2. Een definitief besluit nog voor maart 2018 aan de Raad voor te leggen.

Beide zijn gebeurd. Besluitvorming over de Wanmolen echter (nog) niet. Het scenario
Wanmolen Light is aangenomen als voorkeursscenario met een amendement om in
het vervolg de optie van 3 zaaldelen (ipv 2 in het scenario) te onderzoeken. Daarop
hebben veel gesprekken met partijen in Zetten plaatsgevonden. Daaruit bleek niet
alleen een aanscherping van het programma voor De Wanmolen maar ook een wens
om het basisonderwijs te concentreren bij De Wanmolen. Daarnaast is door een
intensieve participatieronde een uitgreidere programma van wensen opgeleverd
zoals een gezondheidscentrum.  Dit vraagt een zorgvuldige stedenbouwkundige visie
en fasering in de planvorming. Een uitgewerkt plan leggen wij Q1 2020 aan de raad
voor. Deze motie is de start geweest van de nieuwbouw voor de Wanmolen en is
afgehandeld toen de gemeenteraad gekozen heeft voor nieuwbouw van de
Wanmolen volgens scenario ‘Wanmolen light’ (met een amendement weliswaar).
Corsanummer van dat raadsvoorstel is: 18rv000004  Er moet inderdaad nog een
aanvullend voorstel naar de raad. Ik hoop dat dit kwartaal nog te kunnen doen. Dat
zou dus Q2 zijn. 3/6 Ik hoop dat deze maand nog af te kunnen ronden.

29-5-2018 (18-04a) Motie van CDA, GBO en VVD
over bouwen in het buitengebied.

WH G.J. Willemsen 1. de raad een overzicht te doen toekomen van alle tot nu toe
door de raad vastgestelde besluiten over “bouwen, wonen en
werken in het buitengebied
van Overbetuwe”;
2.  de raad daarnaast een overzicht te doen toekomen waaruit
blijkt welke wet en regelgeving ( incl Rijk en Provincie) van
toepassing zijn;
3.  beleidsregel “functieverandering en nieuwvestiging in het
buitengebied Overbetuwe 2008” met de raad te evalueren.

Q2 2020 Vraag CU: of en hoe afgehandeld? Vooruitlopende op actualisatie van de ‘Beleidsregel
functieverandering’ is op 27 september 2018 in het proces Omgevingsvisie met raads-
en burgerleden en extern betrokkenen (o.a. agrariërs, adviseurs, mede-overheden)
gesproken over de kansen en knelpunten in de praktijk van (functieverandering bij)
vrijkomende agrarische bebouwing. De raad is hierover geïnformeerd. Dit is
uitgewerkt naar enkele strategische principes in de Omgevingsvisie, bespreking
hiervan is gepland tijdens de PA van september. Deze principes in de visie kunnen
vertrekpunt zijn voor een komende actualisatie van de beleidsregel

2-7-2019 19-29) Motie M-15 van D66, GL en
PvdA over Tergouw

WH G.J. Willemsen Verzoek het college om:
een onafhankelijke mediator aan te stellen om de impasse en de
situatie op het terrein Tergouw in een positieve richting mede te
sturen en met een of meerdere adviezen te komen om tot een
structurele oplossing te komen.

Q2 2020 D66: De onafhankelijke mediator is voor ons onzichtbaar, wie wat waar is hij/zij? Of is
er nog niemand aangesteld? In juli 2019 is de motie aangenomen, er zijn vele
maanden voorbij gegaan om iemand aan te stellen? Hoe is het mogelijk dat er geen
onafhankelijke mediator is benaderd? Inmiddels is  met de diverse partijen en ook
individuen gesproken. De wethouder was hierbij aangesloten. De info wordt
uitgewerkt en dan wordt er begin 2020 een nieuwe ronde georganiseerd. 17/4 We
hebben inmiddels in een nieuwe ronde (in februari/maart) de betrokken partijen
gesproken om te kijken of het inzetten van een mediator op dit moment zinvol is.
Ook hebben we de portefeuillehouder geïnformeerd over deze gesprekken.
Deze gesprekken hebben geleid tot een aantal zaken die we nog eens met de
parkdirectie willen bespreken, zodra we weer fysiek afspraken kunnen maken gaan
we zo snel mogelijk met de parkdirectie in gesprek.
Dan kunnen we bepalen op welke manier de inzet van een onafhankelijke mediator
kan helpen.   11/5 Door de coronamaatregelen is dit gesprek niet doorgegaan e
verplaatst naar later in mei. Ook al zullen de maatregelen dan nog steeds gelden,
willen we de afspraak dan toch echt wel door laten gaan.



12-5-2020 VD Motie - Burgerparticipatie bij
afwijking bestemmingsplan

WH G.J. Willemsen
Draagt het college op: 1. Om deel te nemen aan een door de raad
te organiseren ronde tafel gesprek over het informeren en
betrekken van inwoners bij vergunningverlening, in het bijzonder
waar het een afwijking of wijziging van het bestemmingsplan
betreft. 2. De landelijk en lokale attenderings-services voor
bekendmakingen van lokale besluiten en vergunningverlening
breder bekend te maken. 3. De gemeenteraad zo spoedig
mogelijk, doch uiterlijk voor de kadernota 2022 concrete
voorstellen te doen hoe de burgerparticipatie rondom
vergunningverlening en wijziging c.q. afwijking van
bestemmingsplannen verder kan worden verbeterd. en gaat over
tot de orde van de dag.

Er komt dus een rondetafelgesprek dat door de raad (ik lees dat als griffie) wordt
georganiseerd.



Overzicht openstaande moties en toezeggingen

Datum vergadering Onderwerp Portefeuille-
houder

Behandelend
ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld in
kwartaal

Afgehandeld? Raad is
geinformeerd? Bijzonderheden

9-1-2018 (97) Motie GBO, GL, CDA, D66, CU
en PvdA over proactief beleid voor
de Overbetuwse jeugd.

RE J. van Grootel 1. Te onderzoeken in hoeverre het jeugd- en jongerenbeleid en het speelbeleid kan / moet
worden aangepast op de volgende punten en hiertoe voor 1 september 2018 een voorstel
aan de Raad te doen om:
- Specifieke situaties in de gemeente aanwijzen waar de huidige speelvoorzieningen niet
worden samengevoegd, maar waar kleine speelvoorzieningen blijven bestaan;
- Specifieke situaties aanwijzen waar het aanbeveling verdient om een hoger ambitieniveau
te streven dan ‘voldoen aan de landelijke norm’.
- Een beleid verder uitwerken waar ontwikkeling van 12+ plekken vormgegeven wordt met
jongeren in deze leeftijd;
- Een pilotproject hiervoor aanwijzen en  financiële middelen vrij maken om de pilot op
gedegen wijze te kunnen uitvoeren;
- De inzet van jongerenwerkers weer meer preventief in plaats van curatief. Hiervoor
ophogen van de inzet van jongerenwerkers die met de jongeren in gesprek kunnen en
begeleiden en coachen van de jongeren om verantwoordelijkheid te dragen.
- In samenwerking met de scholen streven om inspectie en onderhoud van de openbare
speelplekken in gezamenlijkheid uit te voeren.
- Waar nodig een financieel plaatje te maken om bovenstaande voorstellen te realiseren
2. Een aanzet te doen om tot een integrale ‘Jeugdnota’ te komen. In het bijzonder:
- Op basis van gedegen interactie met een representatieve steekproef van de Overbetuwse
jeugd tot een concreet aantal onderwerpen te komen die in 2018 verder uitgewerkt zullen
worden;
- De verschillende notities / beleidsstukken die met jeugd te maken hebben te onderzoeken
om de onderlinge verhoudingen duidelijk(er) te krijgen;
3. Op basis van de onderzoeken en de opgedane ervaringen vanuit het jongerennetwerk in
o.a. Ede en Zwolle aan de raad een voorstel te doen voor het instellen van een
jongerenadvies/inspraakorgaan, en jongeren bij de opzet hiervan te betrekken

Q2 2020 2/6 status gevraagd Vraag D66: D66: Proactief beleid voor de jeugd. Integrale jeugdnota en onder
meer inzet jongerenwerkers meer preventief: hiervoor ophogen van de inzet.
We hebben hier niets meer over teruggezien, klopt dat? Er wordt in de
beantwoording over de motie alleen ingegaan op jongerenparticipatie, maar
motie behelst o.i. meer dan dat. Middels een informatiememo 18inf00039 is
de raad in maart 2018 op de hoogte gesteld van het proces op tot een vorm
van structurele jongerenparticipatie te komen. Het college zou in de
kadernota van 2019 met een voorstel komen. Dat heeft het college gedaan
via een PNL (punt 54 in de kadernota 2019) voor 48.193 euro die vanaf 2020
structureel
ingezet wordt voor het opzetten van een jongerenparticipatie raad. Voor
2021 worden er ook aanvullende middelen beschikbaar gesteld maar die
staan als PM. Omdat deze middelen pas in 2020 beschikbaar worden zijn wij
nu nog aan het verkennen hoe en door wie de jongerenadviesraad het beste
voorgegeven kan worden.      Er zijn contacten gelegd, onderhouden en
uitgebreid met ouders, buurtbewoners en andere betrokkenen, en met
netwerkpartners;
Behoeften, vragen en knelpunten van jongeren en die van hun omgeving zijn
opgehaald
Dreigende problematiek is gesignaleerd, waarna aanpak (i.s.m.
netwerkpartners) op gang is gebracht.

Wat de motie ook behelst is een onderzoek naar speelbeleving.
Kinderen en hun ouders worden los van elkaar bevraagd over de beleving
van speelplekken in de jaarlijkse speelprojecten die we per kern of wijk
uitvoeren. Na 2020 zijn alle 130 speeplekken van Overbetuwe besproken en
verbeterd, op advies van kinderen, jongeren en ouders.

Pilots om specifiek mét jongeren de 12+ plekken te pimpen zijn in 2019 in
Elst en Heteren gestart. Uitvoering hiervan is in Q1 en Q2 van 2020. In 2020
zijn iig de jongeren in Zetten aan de beurt. Zo leveren we maatwerk per kern.
Vraag D66: Proactief beleid voor de jeugd. Integrale jeugdnota en onder
meer inzet jongerenwerkers meer preventief: hiervoor ophogen van de inzet.
We hebben hier niets meer over teruggezien, klopt dat? Er wordt in de
beantwoording over de motie alleen ingegaan op jongerenparticipatie, maar
motie behelst o.i. meer dan dat. Er komt geen integrale jeugdnota omdat er
volgend jaar een beleidsnota sociaal domein komt. Ook is er sinds vorig jaar
een extra jongerenwerker bijgekomen die ambulante hulpverlening kan
bieden (lees kortdurende coaching trajecten voor jongeren).

3-7-2018 18-19) Motie M-17 van GL, PvdA en
CU over jeugdzorg kernteams.

RE E. Haanraaadts 1. Om per kernteam een gecertificeerde jeugdhulp professional toe te voegen.
2. De kernteams een centrale rol toe te bedelen in de preventieve jeugdzorg en hen
hiervoor ook de daarvoor benodigde bevoegdheden te geven.

Q2 2020 de moties jeugdzorg kernteams, over doen wat nodig is, budget sociaal
domein en minder uitval jeugdhulptrajecten worden samen opgepakt. Voor
de zomer
komt er een uitvoeringsnota Overbetuwe Samen. Hierin worden de vier
moties meegenomen.

3-7-2018 Motie M 21 over doen wat nodig is RE E. Haanraaadts 1. op het brede sociale domein zich optimaal in te spannen om tot een eenduidige toegang
voor onze inwoners te komen en daarbij ook echt tot oplossingen te komen waarbij de
leefwereld van de burger centraal staat en niet de systemen van waaruit gewerkt wordt.
2. Het College wordt ook gevraagd om na te denken over een manier waarop de raad
geïnformeerd kan worden over dilemma's, creatieve oplossingen en kansen. Niet de
budgetten en de regels moeten leidend zijn, maar de vraag wat mensen nodig hebben.

En roept de Raad op om in februari 2019 te bezien wat nodig is om bovengenoemde
casuïstiek ‘op te lossen’ d.m.v. bespreking tijdens politieke avond

Q2 2020 de moties jeugdzorg kernteams, over doen wat nodig is, budget sociaal
domein en minder uitval jeugdhulptrajecten worden samen opgepakt. Voor
de zomer
komt er een uitvoeringsnota Overbetuwe Samen. Hierin worden de vier
moties meegenomen.

2-7-2019 19-17) Motie M-1 van VVD, CDA en
GL over budget Sociaal Domein.

RE E. Haanraaadts 1. Zich in te spannen om het rijksbudget voor het sociaal domein structureel te verhogen.
2. De raad een overzicht van technisch en juridisch mogelijke maatregelen te verstrekken
die tezamen tenminste waarborgen dat de taken op het sociaal domein voor het einde van
deze raadsperiode uit kunnen worden gevoerd binnen de bijdrage daarvoor vanuit het rijk,
zodat we als raad een afweging kunnen maken.
3. Per maatregel aan te geven wat de te verwachten besparing incidenteel en structureel
naar verwachting is én per maatregel aan te geven wat de (maatschappelijke) effecten
incidenteel en structureel naar verwachting zullen zijn.

Q2 2020 de moties jeugdzorg kernteams, over doen wat nodig is, budget sociaal
domein en minder uitval jeugdhulptrajecten worden samen opgepakt. Voor
de zomer
komt er een uitvoeringsnota Overbetuwe Samen. Hierin worden de vier
moties meegenomen.



3-9-2019
(19-34) Motie BOB, GL, D66 en
PvdA over minder uitval
jeugdhulptrajecten

RE M. Kemp verzoekt het college om:
gelijktijdig met de begroting 2020 met een concreet voorstel te komen om de uitval in
jeugdtrajecten terug te dringen en daartoe ook verder in gesprek te gaan met de huisartsen,
om (waar mogelijk) samen met hen doelmatiger te verwijzen én om in samenwerking met
hen en andere betrokkenen de uitval aan te pakken.

Q2-2020 De moties jeugdzorg kernteams, over doen wat nodig is, budget sociaal
domein en minder uitval jeugdhulptrajecten worden samen opgepakt. Voor
de zomer komt er een uitvoeringsnota Overbetuwe Samen. Hierin worden de
vier moties meegenomen.

5-11-2019 Sociaal domein RE E. Haanraaadts In het eerste kwartaal van 2020 zal meer informatie richting raad komen over de
ontwikkelingen op het gebied van het sociaal domein

Q2 2020 Toegezegd is dat er voor de zomer een uitvoeringsplan Overbetuwe Samen
komt, dit is nog steeds de planning.

12-11-2019 Motie over vaccinatiegraad RE S. Markusse Verzoekt het college om:

- Zich maximaal in te spannen om de vaccinatiegraad in de gemeente Overbetuwe terug te
brengen tot minimaal 95%, met de ambitie hoger uit te komen.

- Hiertoe, samen met de ketenpartners, een plan van aanpak op te stellen en de raad
hierover voor 1 juni 2020 te informeren.

-In het plan van aanpak o.a. de volgende zaken mee te nemen: het wegnemen van evt.
praktische belemmeringen en het verbeteren van de kennis over vaccinatie bij ouders en
professionals.
-Het huidige vaccinatieprogramma te analyseren.

Q2 2020

4-2-2020 Motie GL signaal aan minister RE S. Markusse (checken
of Sjaan dit oppakt)

Verzoekt het college:

1. In overleg te treden met de wethouders uit de regio om gezamenlijk actie te ondernemen
richting de minister
2. De minister te vragen op korte termijn de invoering van het abonnementstarief te
evalueren wat betreft de extra financiële druk;
3. De (on)mogelijkheden die de gemeente daadwerkelijk heeft om op de uitgaven te kunnen
sturen aan te geven aan de minister
4. De minister te vragen om de extra uitvoeringskosten van de nieuwe meldcode voor
gemeenten op korte termijn te evalueren
5. De minister te vragen om tijdelijk meer middelen beschikbaar te stellen, in ieder geval tot
de evaluatie is afgerond voor gemeenten om de transformatie succesvol te doen verlopen
en daarbij geen criterium te stellen dat het moet gaan om een meerjarig tekort, aangezien
het gaat om een recente eenmalig opgelegde maatregelen door het Rijk zonder afdoende
financiële compensatie;
6. De minister te verzoeken op basis van de uitkomsten van de monitoring structurele
financiële maatregelen te treffen ter compensatie van de hogere kosten waarmee de
gemeenten door maatregelen van het Rijk mee geconfronteerd worden

Q3 2020



Datum vergadering Onderwerp Portefeuille-
houder

Behandelend
ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld in
kwartaal

Afgehandeld? Raad is geinformeerd? Bijzonderheden

2-7-2018 19-32) Motie M-18 van D66 en BOB over
meer muziek in de klas betaalbaar.

DHT I. Aarsman verzoekt het college om / nodigt het college uit om:
1. Een inventarisatie te maken van de bijdrage die Overbetuwse basisscholen nodig hebben om hun
leerlingen muziekonderwijs te kunnen bieden.

2. Vast te stellen wat deze basisscholen kunnen realiseren met de 2000 euro per school die nu in de
kadernota is uitgetrokken voor zowel Cultuur met Kwaliteit als Muziek in de Klas.

3. Vóór de behandeling van de begroting 2020 terug te komen bij de raad met deze inventarisatie en
zo nodig te komen met een aangepaste begroting waaruit de beide programma’s kunnen worden
uitgevoerd

Q2 2020 De inventarisatie wordt nu en begin 2020 uitgevoerd. Verwachting is dat de motie in Q2
2020 is afgehandeld.

3-7-2018 18-14) Motie M-12 van PvdA over
kennismaken met toneel, cabaret en muziek.

DHT I. Aarsman 1. te onderzoeken of en op welke wijze ook kinderen uit het secundair onderwijs kunnen worden
gefaciliteerd voor een verdere kennismaking met muziek, toneel, cabaret enz. en de raad hiertoe een
voorstel te doen bij de begrotingsbehandeling 2019-2022;

Q2 2020 De beantwoording van M-13 van 2018 is onderdeel van Motie M-18 van 2 juli 2019.
Dit wordt bij de begrotingsbehandeling in november afgehandeld.



16-4-2019 (19-09) Motie van GBO, GL en D66 over
spoorlijn Arnhem-Tiel

DHT V. Dinnissen Verzoekt het college om:
1.) de raad van alle tussentijdse ontwikkelingen en proces stappen van resp. rijk, provincie, het college
of andere organisaties via memo’s of mondeling steeds te informeren resp. mee te nemen;
2.)  de provincie te bewegen in de studie resp. het afwegingsproces zeker te betrekken de
mogelijkheid om de treinverbinding te elektrificeren door middel van bv. accu’s en om de
mogelijkheid te onderzoeken voor een snelfietspad;
3.) de provincie te bewegen in de studie de mogelijkheid mee te nemen het station Valburg in de
treinverbinding weer operationeel te laten zijn;

nog onbekend De studie is onlangs opgestart door de provincie. De punten uit deze motie zijn
ingebracht bij het eerste startoverleg. We zullen de raad actief informeren over de
voortgang van deze studie

2-7-2019 19-32) Motie M-18 van D66 en BOB over
meer muziek in de klas betaalbaar

DHT I. Aarsman verzoekt het college om / nodigt het college uit om:
1. Een inventarisatie te maken van de bijdrage die Overbetuwse basisscholen nodig hebben om hun
leerlingen muziekonderwijs te kunnen bieden.
2. Vast te stellen wat deze basisscholen kunnen realiseren met de 2000 euro per school die nu in de
kadernota is uitgetrokken voor zowel Cultuur met Kwaliteit als Muziek in de Klas.
3. Vóór de behandeling van de begroting 2020 terug te komen bij de raad met deze inventarisatie en
zo nodig te komen met een aangepaste begroting

Q2 2020

2-7-2019 (19-20) Motie M-5 van CDA, VVD, PvdA, CU en
D66 over een nieuwe lente met Provincie
samen en integraal.

DHT V. Dinnissen Roept het college op om:
- zo spoedig mogelijk, doch voor 1 oktober 2019, in gesprek te gaan met het College van
Gedeputeerden om duidelijkheid te krijgen over de beleidsvoornemens van de Provincie aangaande
Mobiliteit;
- de raad voor 1 januari 2020 te rapporteren welke mogelijkheden vanuit Provinciale gelden er zijn om
opgaves van Overbetuwe qua verkeersveiligheid en/of leefbaarheid in gebieden waar (grote)
infrastructurele projecten (gaan) spelen mede te bekostigen
- de raad te informeren of er samen met de Provincie een provinciaal plan kan worden opgesteld voor
die gebieden

Q2 2020 De provincie heeft aangegeven dat ze een mobititeitsvisie gaan opstellen waarin
duidelijk wordt wat de beleidsvoornemens/opgaves zijn. De financiele prioritering volgt
aan de hand van deze visie.
De verwachting is dat de visie in het voorjaar van 2020 wordt vastgesteld. Voorafgaand
zal de provincie in gesprek gaan met haar partners. We zullen de raad informeren over
de voortgang van deze visie. Er wordt een raadinformatieavond georganiseerd.

2-7-2019 19-22) Motie M-7 van GBO, D66, PvdA, CDA
en GL over speeltuin wijk De Vierslag

DH E. Haanraadts Verzoekt het college om:
1.    Dit jaar nog in gesprek te gaan met GEM zodat er in 2020 al gestart kan worden met de inrichting
van de speeltuin.
2.    Deze speeltuin mee te nemen in het speelbeleid 2020 waar meerdere speelplekken  gerenoveerd
gaan worden zodat er in Elst Oost een goed speelklimaat gecreëerd wordt

Q3 2020 Eerste gesprek hierover met GEM is gevoerd . Er lijkt een opening dat GEM nog i.s.m.
bewoners(-cofinanciering) iets in wil richten aan speelaanleidingen in 2020. Bewoners
hebben inmiddels eerste beroep gedaan voor speelplekken op Overbetuwedoet.nl.
Er volgt hiermee een separaat traject van het Speelproject Westeraam 2020.  Als de
samenwerking tussen bewoners en GEM doorgaat, zou in Q3 een oplevering kunnen
plaatsvinden.

2-7-2019 19-26) Motie M-12 van GL en PvdA over
Overbetuwe duurzaam mobiel

DHT V. Dinnissen Verzoekt het college:
• Voor het einde van het jaar de visie op duurzame mobiliteit aan de raad voor te leggen;
• Hierbij met de landelijke overheid en de provincie af te stemmen welk aandeel van de 49% CO2-
vermindering op het gebied van mobiliteit voor rekening komt van de gemeente, dit aandeel als
minimumdoel in deze visie op te nemen en liefst nog ambitieuzer te formuleren;
• Tegelijk met de visie een uitvoeringsprogramma op te stellen en aan de raad voor te leggen met
concrete, substantiële en wellicht gedurfde maatregelen om de CO2-uitstoot van de mobiliteit van de
inwoners in 2030 zodanig te verminderen dat het minimumdoel van 49% ruimschoots gehaald wordt;
• Op weg hiernaartoe een tussentijdsdoel te formuleren voor 2023 met bijbehorende maatregelen;
• Bij het opstellen van de maatregelen de fiets een belangrijke rol te geven en
klimaatrechtvaardigheid in het oog te houden;
• Indien nodig ambtelijke capaciteit vrij te maken dan wel in de begroting 2020 middelen op te nemen
om dit uitvoeringsprogramma te verwezenlijken.

Q2 2020 GBO: stand van zaken: De motie wordt meegenomen bij de uitvoering van het speerpunt
Mobiliteit. De planning is in het voorjaar van 2020 een ambitiedocument vast te laten
stellen door de raad.  Daarnaast werkt de provincie ook aan een visie op mobiliteit. De
raad wordt hierover middels een informatiebijenkomst geinformeerd.

2-7-2019 (19-30) Motie M-16 van D66, CU en GL over
afvalscheiding op scholen en andere
maatschappelijke organisaties.

DHT J. Sluiter Verzoekt het college om:
1. De uitkomst van deze pilot te delen met de raad;
2. Bij een positieve uitkomst uiterlijk 1 januari 2021 deze pilot uit te rollen over alle scholen en
sportclubs met een eigen accommodatie ofwel alle maatschappelijke organisaties;
3. Een voorstel voor de extra eventuele kosten op te nemen voor zover dit niet binnen de bestaande
budgetten gedekt kan worden.

Q4 2020 Momenteel zijn we bezig met het schrijven van het projectplan en binnenhalen van de
subsidie.

2-7-2019 (19-33) Motie M-19 van VVD, GL en D66 over
ondersteuningstraject agrarische sector.

DHT J. Dinnissen Roept het college op om:
- Onderzoek te verbreden naar alle sectoren van het bedrijfsleven en te richten op het wegnemen van
eventuele hindernissen die er in de gemeentelijke regelgeving zijn
- En mocht dit niet mogelijk zijn binnen de gestelde budgetten (structureel en dit incidentele budget)
het onderzoek te schrappen.

Q2 2020 Wil je van Q1 Q2 maken? Hoe hier mee om wordt gegaan moet ik dit kwartaal duidelijk
worden.

2-7-2019 19-21) Motie M-6 van CU, CDA, GL, GBO, VVD,
D66 en PvdA over Dorpshart Zetten

DHT M. van der
Mooren

*Samen met de Werkgroep Dorpshart Zetten de mogelijkheden te inventariseren om de door de
werkgroep Dorpshart Zetten gepresenteerde plannen te kunnen realiseren
*Hiervoor de werkgroep Dorpshart Zetten op korte termijn uit te nodigen voor een gesprek en
afspraken te maken over het vervolgproces, waarbij uitgegaan wordt van een initiërende rol van de
werkgroep en een faciliterende rol van de gemeente.
*Bij uitwerking van de plannen ook faseringsmogelijkheden mee te nemen.
*De Raad voor einde dit jaar te informeren over de voortgang en het initiatief.
*Voor de kadernota 2021 (juli 2020) met een concreet voorstel naar de Raad te komen.

Q4 2020 D66 en GBO: wat is de stand van zaken? Eind 2019 heeft gesprek met werkgroep
dorpshart Zetten plaatsgevonden.
Het college neemt eind januari een besluit over de motie waarna de raad geïnformeerd
wordt.
. De gemeenteraad heeft een nieuwe motie ingediend medio maart 2020 en heeft deze
aangehouden. In oktober 2020 geeft wethouder Horsthuis-Tangelder een
terugkoppeling aan de gemeenteraad over de resultaten van de samenwerking.



1-10-2019 T 82 Compensatie eigen risico chronisch
zieken, collectieve zorgverzekering

DHT N. Post Wethouder Horsthuis zegt toe dat er een betere communicatie zal komen en dat er over een jaar een
evaluatie zal plaatsvinden

Q4 2020 Qua betere communicatie is er  een volledig communicatieplan opgesteld  en heeft
wethouder Horsthuis zijn column aan het onderwerp gewijd. In Q1-2020 wordt het
aantal aangemelde personen voor de verzekering aan de raad toegezonden. Planning
staat op Q4 2020 i.v.m. de evaluatie

5-11-2019 T 86 Warmteplan DHT P.Jaarsma Het warmteplan zal begin 2020 van de raad worden aangeboden Q2 2020 Wij zitten nu in de laatste fase van het opstellen van het Warmteplan. Woensdag 11 dec
bespreken wij het 2de concept met Dimitri. Er komt nog een 5e projectgroep
vergadering met de stakeholders (en bestuurders van de deelnemers). Ook willen wij
nog een brede bijeenkomst en goede informatie overdracht met de raad organiseren om
het warmteplan goed te laten landen. Een RTG zal daar waarschijnlijk deel van uitmaken.
Planning hiervan Q2 2020.

Omdat de Routekaart ook wordt geactualiseerd willen wij de wijze vaststelling van het
warmteplan door de raad daar ook zoveel mogelijk op aan laten haken.

9-1-2018 T20 Jongeren advies/inspraakorgaan DHT J. van Grootel Het college zal voor de kadernota 2019 met een voorstel komen over het instellen van een
jongerenadvies/inspraakorgaan.

Q2 2020 2/6 status
gevraagd

Vraag D66: s.v.z.Middels een informatiememo 18inf00039 is de raad in maart 2018 op
de hoogte gesteld van het proces op tot een vorm van structurele jongerenparticipatie
te komen. Het college zou in de kadernota van 2019 met een voorstel komen. Dat heeft
het college gedaan via een PNL (punt 54 in de kadernota 2019) voor 48.193 euro die
vanaf 2020 structureel
ingezet wordt voor het opzetten van een jongerenparticipatie raad. Voor 2021 worden
er ook aanvullende middelen beschikbaar gesteld maar die staan als PM. Omdat deze
middelen pas in 2020 beschikbaar worden zijn wij nu nog aan het verkennen hoe en
door wie de jongerenadviesraad het beste voorgegeven kan worden



Overzicht openstaande moties en toezeggingen

Datum
vergadering

Onderwerp Portefeuille-
houder

Behandelend
ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld in kwartaal Afgehandeld? Raad is geinformeerd? Bijzonderheden

7-11-2017 Groenonderhoud BFL B. van Dijk Het kwaliteitsbeheer openbare ruimte zal in de eerste helft van 2018 geactualiseerd moeten
worden.

Q4 2020 svz PvdA, vraag D66: groenvoorziening, komt het overzicht mbt de extra kosten nog
of hebben we die per abuis gemist? Er is in de begroting  (herziening beleid
openbare ruimte) in 2020 een PNL aangevraagd om naar aanleiding van het
nieuwe beleid nieuwe beheerplannen te maken. Wordt meegenomen in IBOR

7-11-2017 T2 Informatiebeveiliging BFL B. Jansen Informatiebeveiliging heeft in onze organisatie voldoende aandacht, wat in een
informatiebijeenkomst uitgelegd kan worden

Q3 2020 PvdA:  Is nog niet uitgevoerd. Wijze van verzamelen en gebruik van informatie
verdient bespreking. 9/12: De raad wordt geïnformeerd over de
bewustwordingscampagne die in 2020 loopt binnen onze bedrijfsvoering omtrent
informatiebeveiliging. Waarschijnlijk middels een informatiebijeenkomst

9-1-2018 (95) Motie VVD en CDA over Regionaal
Werkprogramma Werklocaties

BFL J.Dinnissen In overleg te gaan met de betrokken overheden om te bewerkstelligen dat de nieuwe
bedrijvigheid die ontstaat door de komst van de RTG in Overbetuwe kan worden
gefaciliteerd.

Q2 2020 In kwartaal 2 van 2020 wordt de monitoring van het RPW behandeld in de raad. De
motie wordt gekoppelad aan de behandeling van de monitoring RPW

6-2-2018  T21 Duurzame inkoop BFL M. Boessenkool De voorzitter heeft toegezegd dat zo snel mogelijk voor de raad duidelijk gemaakt zal
worden wanneer de evaluatie van duurzame inkoop richting de raad zal gaan.

Q2 2020 In Q4 dit jaarzijn we hier concreet mee aan de slag gegaan onder andere in
afstemming met de auditcommissie.

24-4-2018 Motie over woningbouw Land van Tap BFL M. Nocker De besluitvorming over de toekomstige invulling van het land van Tap op te starten, zowel
de omwonenden, theater de Kik en het wijkplatform Elst-Zuid serieus in dit proces mee te
nemen, de raad kader stellend te laten zijn bij de invulling en eerder gedane beloftes mee te
nemen in het proces.

Q2 2020 28/4 bericht Marielle over
stand van zaken

Raad wordt middels
memo geinformeerd

De motie bestaat uit meerdere delen:
• de besluitvorming over de toekomstige invulling van het land van Tap op te
starten: het project is opgestart. In mei 2018 heeft de raad een informatiememo
over de aanpak ontvangen (18INF00062).
• zowel de omwonenden, theater de Kik en het wijkplatform Elst-Zuid serieus in dit
proces mee te nemen: In september 2018 heeft de raad een informatiememo over
de aanpak van de participatie en communicatie ontvangen (18INF00092). De
omgeving en andere stakeholders worden betrokken bij het opstellen van de
Ontwikkelvisie voor het Land van Tap.
• de raad kader stellend te laten zijn bij de invulling: in 2020 zal een Ontwikkelvisie
voor het Land van Tap ter besluitvorming aan de raad voorgelegd worden.
• en eerder gedane beloftes mee te nemen in het proces: deze zijn niet bekend.
In januari zal aan B&W een informatiememo voor de raad worden voorgelegd met
daarin een verwijzing naar bovenstaande informatiememo’s en om deze motie als
afgehandeld te beschouwen. 29/4;  Voor de zomer zal aan B&W een
informatiememo voor de raad worden voorgelegd met daarin een verwijzing naar
bovenstaande informatiememo’s en om deze motie als afgehandeld te
beschouwen.

3-7-2018 (18-22) Motie M-20 van D66, GL, PvdA en
BOB over SMART doelstellingen en
indicatoren in de P&C cyclus.

BFL W. Aarns
1. budget vrij te maken en daarmee in 2019 een training te organiseren voor ambtelijk
apparaat, college en raad met als doel beter leren om doelen en beleidsindicatoren te
formuleren
2. met ingang van 1 januari 2019 (ingaande jaarstukken 2018) consequent waar mogelijk
beleidsindicatoren (prestaties/resultaten èn indicatoren) en op te nemen in
alle stukken van de P&C cyclus en op te stellen beleidsnota’s en hierop ook consequent te
rapporteren
3. een ambassadeur of mentor aan te wijzen binnen de ambtelijke organisatie en de
raad/griffie om te ondersteunen waar nodig om zowel ambtelijke stukken als stukken
van de raad SMART te maken

Q2 2020 Status van deze motie is: ‘in uitvoering’
D.w.z. voorbereidingen worden getroffen om workshops beleidsindicatoren te
verzorgen in Q1-2020.
Een extern bureau zal dit voor ons verzorgen. Betreft 2 avonden waarin theorie en
praktijk bij elkaar worden gebracht.
Hiervoor zullen college- en raadsleden en beleidsmedewerkers worden genodigd.
Gezamenlijk wordt in twee sessies de materie met elkaar verkend.
Met als doelstelling een effectief en efficiënt gebruik van beleidsindicatoren.



6-11-2018 (18-39) Motie M-14 van D66, CDA, GL en
PvdA over tiny forests

BFL B. Colen  De mogelijkheden tot het realiseren van Tiny forests in het bebouwde gebied van de
Overbetuwe
 Te beoordelen of het zinvol en nuttig is om partner te worden van Tiny Forest van de IVN
 Indien er potentiele locaties worden gezocht burgers en bedrijven bij deze inventarisatie te
betrekken
 De raad begin 2019 te informeren over de mogelijkheden en kosten

Q4 2020 D66 D66: vernemen graag het concrete tijdspad en een concrete weergave wat al
wel gerealiseerd is mbt Tiny Forest. We bepalen de kaders voor de Tiny Forest in
het IBOR.  Het IBOR wordt volgens planning in november 2020 ter vaststelling aan
de raad aangeboden.
Daarna is het de bedoeling dat we Tiny Forest integraal oppakken met andere
thema’s welke spelen in de openbare ruimte.

11-12-2018 (18-45) Motie BOB, D66, PvdA, GBO en GL
over (fiets)verkeersveiligheid ontsluiting
railterminal Gelderland.

BFL V. Dinnissen verzoekt het college om In het overleg met Rijk, provincie en gemeente Nijmegen alsnog
afspraken te maken die zorgen voor:
1. een fietstunnel ter hoogte van de Reethsestraat, zodat het fietsverkeer bij de
ontsluitingsweg van de railterminal het verkeer van en naar de railterminal niet (voor een
tweede keer) gelijkvloers hoeft te kruisen.
2. een fietstunnel bij de afslag van Park 15 (A15Z) die ook daar zorgt dat de fiets
ongelijkvloers kan kruisen gelet op de verwachte forse toename van het verkeer van en
naar Park 15 (van 16.100 mvt nu naar 27.300 in 2033 vlg de préverkenning),
vooruitlopend op verdere interbestuurlijke afspraken over andere in de préverkenning
Knoop
38 voorziene maatregelen die moeten zorgen voor voldoende capaciteit voor de auto en
een
fietsnetwerk dat daarmee niet conflicteert.

nog niet duidelijk Loopt.

16-4-2019 Motie over bouwpercelen in buurtschap
Reeth

BFL M. Mur 1. te onderzoeken, welke behoefte er op dit moment in het buurtschap Reeth wordt
gevoeld ten aanzien van het aantal bouwpercelen dat er zou moeten komen, als de aanleg
van de Railterminal Gelderland doorgaat en aan de hand van de uitkomst van dat onderzoek
aan de raad een plan voor te leggen op welke wijze, die aanwezige behoefte het best kan
worden ingevuld (planologisch en financieel); en
2. indien noodzakelijk, hiervoor medewerking te verzoeken van de Provincie, als
initiatiefnemer voor de Railterminal Gelderland, om het voor te leggen plan mogelijk te
maken;

Q2 2020 Deel 2 is uitgevoerd, deel 1 komt straks samen met de aankoopregeling RTG.  Het
antwoord en de aanpak wordt meegenomen in het raadsvoorstel voor de
zogenaamde aankoopregeling voor de RTG. Ik koers op behandeling begin mei in
het college en vlak voor de zomer in de Raad

2-7-2019 Groenvoorziening BFL B. Colen Er zal een overzicht komen met betrekking tot extra kosten groenvoorziening naar
aanleiding van een eerder aangenomen amendement over het ophogen van het niveau van
groenvoorziening.

Q4 2020 Wordt meegenomen in IBOR

2-7-2019 (19-24) Motie M-10 van GL, PvdA, CU, D66 en
VVD over evaluatie bomenbeleid

BFL B. Colen Verzoekt het college:
·         Het gevoerde bomenbeleid te evalueren en nieuwe criteria aan de raad voor te leggen
om de bomen in Overbetuwe zo optimaal mogelijk te beschermen;
·         De evaluatie en het nieuwe beleid voor 1 juni 2020 aan de raad voor te leggen;
·         Indien nodig ambtelijke capaciteit vrij te maken dan wel in de begroting 2020
middelen op te nemen om de evaluatie, het opstellen van nieuw beleid en het aangepaste
bomenbeleid uit te voeren.

Q2 2020 De raad is 10 dec 2019
middels een memo
geinformeerd over s.v.z.

GroenLinks:evaluatie en nieuw bomenbeleid: we hebben nog niks gezien

12-11-2019 Motie over duurzame daken (gemeentelijk
vastgoed)

BFL R. Moes Verzoekt het college om:
- bij plannen voor nieuwbouw en renovaties van gemeentelijk vastgoed, standaard de
mogelijkheid tot groene daken uit te zoeken, al dan niet in combinatie met dakdelen met
zonnepanelen;
- de uitkomst mee te nemen in de voorstellen naar de raad;
- de raad te informeren inclusief motivering, als er wordt afgezien van het opnemen van
groene daken en zonnepanelen in de uitvoering, in geval het college bevoegd gezag is;
- de benodigde meerkosten per geval extra te storten in de bestemmingsreserve voor
meerjaren onderhoudsplannen

En roept het college op om:
- bij plannen voor nieuwbouw en renovaties van niet-gemeentelijke vastgoed waar de
gemeente op enige wijze betrokken is (bijv. via financiering), initiatiefnemers te stimuleren
om de mogelijkheid tot groene daken uit te zoeken, al dan niet in combinatie met dakdelen
met zonnepanelen en de uitkomst mee te nemen in de afweging;
- Te achterhalen welke belemmeringen initiatiefnemers ervaren bij het realiseren van
duurzame daken

Q4 2020



Datum
raadsverga

dering Onderwerp
Portefeuille-

houder
Behandelend

ambtenaar

3-9-2019
amendement Rekenkamercommissie
burgerparticipatie PRH E. Haanraadts

3-9-2019
A-14 BOB en PvdA over aanpassen beleid externe
veiligheid t.b.v. realisatie Railterminal Gelderland.pdf BFL F. Stouten

11-9-2019
Vaststellen en financiering Duurzame Meerjaren
Onderhoudsplannen BFL B. van Dijk

1-10-2019
A-15 VVD en CDA over voorstel scenario's
doelgroepenvervoer RE C. Brown

12-11-2019
A-16 PvdA, CU, GL en CDA over financiering Duurzame
Meerjaren Onderhoudsplannen BFL B. van Dijk

12-11-2019

A-17 VVD, CDA en GBO over lidmaatschap ODRA en
andere GR's van Werkgeversvereniging niet-
gemeenten DHT E. Gloudemans

3-12-2019
amdendement behorende bij uitgangspunten en
wegingscriteria nieuwe woonwagenstandplaatsen WH J. Holland

7-1-2020 Rekenkamerrapport 'Onderzoek Sociaal Kernteams' RE E. Haanraadts

12-5-2020
Vaststellen bestemmingsplan Herveld, Grintpad Oost
en West WH F. Wiedenhoff

12-5-2020
AMENDEMENT PvdA advisering lokaal publieke media-
instelling DHT J. vd Horst



Actie/toezegging
Afgehandeld in

kwartaal Afgehandeld?

Q2- 2020

Q4 2019 ja

Q4 2019 ja

Q4 2019 ja

Q4 2019 ja

Q4 2019 ja

Q1 2020 ja

Q3 2020

Afgehandeld ja
deadline
gevraagd 19/5



Bijzonderheden

19/1  Eind september (19inf00145) is de
raad geïnformeerd over het proces om te
komen tot deze visie. Er heeft een gesprek
met het college plaatsgevonden op basis
van onderstaande stellingen (dd. 3-12-19).
Dit gesprek voeren we met de raad op 7
januari a.s. Daarna gaan we de visie en de
uitgangspunten opstellen. De planning is als
volgt:
1. Gesprek met college en raad (december
’19 / januari ‘20).
2. Uitschrijven visie (januari-maart ’20).
3. Vaststelling gemeenteraad (april-mei ’20).

Dit amendement is destijds gelijk
afgehandeld
Er komt een beleidsnota waarmee dit
amendement wordt afgehandeld. Planning
is juli in college. Dan wordt de raad
geinformeerd, en kan het in september
besproken worden.



Datum
vergadering

Onderwerp Portefeuille-
houder

Behandelend
ambtenaar

5-7-2018 18-25) Motie van CDA en CU over aan
de slag met “onze raad”.

n.v.t. n.v.t.

13-11-2018 (18-44) Motie van CDA en D66 over
voortzetting Raadswerkgroep
Duurzaam Overbetuwe.

n.v.t. n.v.t.



Actie/toezegging Afgehandeld in
kwartaal

Raad is
geinformeerd?

Bijzonderheden

Spreekt de intentie uit om:
• De aanbevelingen uit het rapport te
omarmen;
• Concreet en toekomstgericht aan
de slag te gaan met de
verbeterpunten en aanbevelingen in
het rapport;
• Het seniorenconvent na de zomer
een passende werkwijze te laten
bedenken op welke wijze de
aanbevelingen kunnen worden
doorgevoerd;
• Het college en de organisatie actief
daarbij te betrekken, nadat de raad
bij elkaar is gekomen.

Wordt aan gewerkt

1. Het opnieuw instellen van de
Werkgroep Duurzaam Overbetuwe
voor de duur van de uitvoering van
hetgeen onder 2 hierna verwoordt;
2. Het geven van de opdracht aan de
WDO om uitvoering te geven aan
motie M-4 van 3 juli 2018;
3. Het verstrekken van een nieuwe
opdracht aan de WDO na de
conferentie;

Verzoekt het college:
4. Samen met de WDO tot invulling
en uitwerking van de conferentie te
komen

Punt 4 (uitvoering college)
heeft plaatsgevonden
middels de
raadsconferentie
duurzaamheid op 21 juni
2019.


